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Bestyrelsesmøde d. 4. februar 2015 i grundejerforeningen Skærbo. 

Tilstede: Helle Eskesen, Helle Christiansen (vært), Michael Johansen (referent). 

Fraværende: Kim Kragelund, Lars Quistgaard. 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 26. november 2014 (skal lægges på hjemmesiden). 

Bestyrelsesreferater rundsendes fremover til bestyrelsen for kommentering, og efter et par uger uploades referatet til 

hjemmesiden. Hjemmesiden har været bagud, og vi skal have en ny adgangskode. 

Michael får nu hjemmesidekode af Lars Nymand. 

 

2. Planlægning af generalforsamling onsdag den 25. februar 2015, kl. 19.30 

Helle Christiansen henter nøgle til kirken. 

Michael laver og printer indbydelse (inkl. fuldmagt), som Helle Christiansen uddeler. 

Forslag der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal gives til Lars Quistaard inden 17. februar, så vi har mulighed for at 

behandle dette den følgende dag. 

Helle, Helle og Kim er på valg. 

Helle Eskesen køber øl/vand og lidt ”snolder”. 

Lars skriver en formandsberetning om året der er gået, og distribuerer denne inden generalforsamlingen. Den gennemgås 

ikke på generalforsamlingen, men der kan stilles spørgsmål til bestyrelsen. 

Michael laver regnskab, og distribuerer denne inden generalforsamlingen. Den gennemgås ikke på generalforsamlingen, men 

der kan stilles spørgsmål til kasserer og revisor. 

Regnskabet er færdigt, men mangler gennemgang af revisoren. 

Forslag om vedtægtsændringer: 

- Vi foreslår at bestyrelsen vælges på generalforsamlingen, og bestyrelsen konstituerer selv formand og kasserer 

efterfølgende. Derved undgås formandsvalg under generalforsamlingen, og giver fleksibilitet for løbende skift af formand i 

løbet af året. 

- Bestyrelsesreferater underskrives ikke, men sendes med e-mail til kommentering blandt bestyrelsen, hvorpå de uploades til 

hjemmesiden. 

 

Budgetforslag for 2015 er 1800 kr., der er en nedsættelse fra 2000 kr. Dette afledt den milde vinter, hvor vi har sparet en del til 

”sneploven”. 

 

3. Gartnersituationen 

Lars har kontakten til vores gartner, som vi har været utilfredse med. Vi har besluttet at ophøre samarbejdet. 

Lars kontakter Erik Kold, Kim kontakter ”Keld havemand”. Vi afventer. 

 

4. Forslag til beskæringsplan 

Helle Christiansen har færdiggjort vedligeholdelsesplan, og taler med Højbo om området ”A2” der ikke er bevaringsværdigt. 

Vi håber kommunen godkender vores forslag. 

 

5. Nyt vedr. salg af sti til beboerne 

Kim er på sagen. 

 

6. Nabohjælp 

Stikvej 21-33 benytter nabohjælp, og har anskaffet et skilt. Opfordret til at fortælle om erfaringer på generalforsamlingen. 
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7. Opdatering af hjemmesiden 

Ingen af de adgangskoder vi husker virker (det er ikke så ofte de benyttes). 

Michael får ny adgangskode af Lars Nymand. Ligeledes skal hjemmesiden officielt overdrages fra Lars Nymand til 

grundejerforeningen. 

 

8. Eventuelt 

- Asfalteringen af stamvejen fra føtex til børneinstitutionen er afsluttet. Vi afventer regningen fra Højbo på vores part af 

betalingen. 

- Snerydning har heldigvis været billigt i år. Der er vist blevet ryddet sne et par gange, men ingen saltning i forbindelse med 

rydning? Der udføres ikke præventiv saltning. Niveau for saltning kan drøftes på generalforsamlingen. 

- Der er to udgåede birketræer ved legepladsen. Kan frit afhentes, hvis nogen mangler en pind til pejsen.. 


